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DORDTSE DINSDAG – BEELD- EN OORDEELSVORMENDE COMMISSIES VAN 

26 SEPTEMBER 2023

Vergaderzaal 1 – Johan de Witt

1) Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Nationaal
Programma Leefbaarheid en Veiligheid – Dordt West
Besluit
Raads- en commissieleden fietsen samen met betrokken ambtenaren en partners door Dordrecht 
West om tekst en uitleg te krijgen bij het Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid Dordt 
West. Gestopt wordt op verschillende punten waar de programma pijlers worden toegelicht: pijler 
Wonen en fysieke leefomgeving bij Charlotte de Bourbonstraat; pijler Leren en ontwikkelen en 
Gezond en samen leven bij Sociaal plein Crabbehof (Wijk voor Wijk en De Nieuwe Stoof); pijler 
Leefbaar en veilig, Arbeidsmarkt en bestaanszekerheid bij Cruijff Court Wielwijk (De Werkshop) en 
afgesloten wordt bij De Buitenwacht.

2) Vragenhalfuur

3) Vaststellen Startnotitie Voedselvisie - Startnotitie
Besluit
Het raadsvoorstel wordt doorgestuurd als hamerstuk naar de gemeenteraad van
10 oktober. Betrokkenen vanuit de volgende Dordtse organisaties reageren op de startnotitie van het
college en geven de raad aan waar zij zich wel of niet in kunnen vinden. Aanwezig zijn Platform 
Duurzaam Dordrecht, Stichting Stadslandbouwkas De Oude Beer, Amateur Tuindersvereniging 
Vlijpark, Tuinvereniging Kringloop, Volkstuinvereniging De Vrije Tuinder, Jumbo Foodmarkt, 
Duurzaamheidscentrum Weizigt. Opgemerkt wordt dat bij het vervolg (van de startnotitie, dus in het
proces) breder kan worden uitgenodigd: gedacht wordt aan gezondheidsinstellingen, onderwijs, 
boeren, horeca.

4) Agenderingsverzoek aan Agendacommissie van de fracties GroenLinks, CDA, PvdD en 
PvdA voor Verdieping Duurzame Opwekking
Besluit
Commissie wordt geinformeerd door diverse gasten door een schriftelijke bijdrage, vragenstellen ter 
vergadering en/of presentatie.
Aanwezig zijn:
- Dhr. Podt namens Omgevingsdienst Zuid-Holland-Zuid
- Dhr. Oosting namens Vogelbescherming Nederland over vogels in relatie tot zonne- en windenergie
- Dhr. Bol namens Stedin over netbeheeraspecten en netcongestie in het bijzonder
- Dhr. de Ridder over energiecooperaties, draagvlak en local4local
- Mevr. Fenten over zonne- en windenergie en ruimtelijke ordening



5) Inspreker Wegomleidingen en werkzaamheden, infrastructuur
Besluit
Dhr. van der Schouw spreekt in over de werkzaamheden aan de weg, de lengte daarvan en 
bijzonderheden bij specifieke projecten. Commissie neemt hiervan kennis en stelt verdiepende 
vragen.

Vergaderzaal 3 – Hugo Muys van Hol

1) Presidium

2) Agendacommissie

3) Presentatie leerlingen SDL over vermindering plastic afval
Besluit
Dit betrof een presentatie, geen commissievergadering. De leerlingen hebben hun profielwerkstuk 
gepresenteerd aan veel aanwezige raads- en commissieleden, wethouder Merx en De Jonge. Veel 
raads- en commissieleden stelden vragen en gaven aan het een positief idee te vinden. Er komt een 
afspraak tussen de leerlingen en Wethouder De Jonge om hierover verder te praten.

4) Instemmen met Herijking Wmo (nieuw) - Raadsvoorstel
Besluit
Commissie besluit het raadsvoorstel ter bespreking te agenderen voor de gemeenteraad en dan te 
spreken over aangekondigde moties en/ of amendementen (2 min spreektijd). In de nieuwe versie 
van het raadsvoorstel zijn de technische fouten waar de commissie in eerste oordeelsvormende 
commissievergadering het college op had geattendeerd verwijderd en hersteld. Inhoudelijk wordt 
gesproken over de leidende principes, al dan niet overeenkomstig of vooruitlopend op de integrale
visie sociaal domein 2030; de multi-interpreteerbaarheid van de uitgangspunten; de gemaakte 
keuzes in het Dordts afwegingskader zoals was- en strijkservice en de het vervallen van het vrij 
besteedbare bedrag binnen PGB. Wethouder van Benschop zegt toe de financiële impact en 
consequenties van de politieke keuze om vrij besteedbare bedrag binnen PGB te laten vervallen 
schriftelijk inzichtelijk te maken, zodat fracties dit mee kunnen nemen in politieke afweging over het 
raadsvoorstel.

5) Instemmen met Herijking Wmo (oud) - Raadsvoorstel
Besluit
Commissie besluit dit raadsvoorstel als negatief hamerstuk door te sturen naar de gemeenteraad in 
samenhang met Raadsvoorstel Instemmen Herijking Wmo (nieuw).

6) Draagvlakonderzoek wijziging winkeltijdenverordening als gevolg van motie M9
Besluit
Strabo-onderzoekers heren Verwaarijen en Caspers geven samen met onafhankelijk voorzitter van de
begeleidingscommissie van raadsleden de heer Oostlander een toelichting op de resultaten van het 
onderzoek. De begeleidingscommissie heeft bewust geen advies of aanbevelingen geformuleerd.



Ter vergadering wordt gewisseld over verschillende interpretaties van de onderzoeksresultaten.
Commissie besluit bij krappe meerderheid het politieke debat over deze onderzoeksresultaten te 
voeren tijdens de oordeelsvormende commissievergaderingen over de nog te ontvangen 
raadsvoorstellen over het Evenementenbeleid en Horecabeleid.

7) Agenderingsverzoek fractie CDA en ChristenUnie/SGP over Ruimte voor 
schoolgebouwen
Besluit
Commissie wordt door mw Zwinkels en heer Hofkens namens Arcade en mw Capel en heer 
Knijnenburg (gemeente Dordrecht) geinformeerd over wie aan zet is in het kader van 
onderwijshuisvesting primair onderwijs en welke rol is weggelegd door de gemeenteraad.

Vergaderzaal 5 – Adriaan van Blijenburg

1) Vaststellen Uitgangspuntennotitie Mobiliteitsplan Dordrecht 2040 - Raadsvoorstel
Besluit
Vanwege tijdgebrek kon de oordeelsvormende bespreking niet worden afgerond. De bespreking 
wordt op 3 oktober om 22.30 uur voortgezet met de 1e termijn van het college.

2) Initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht fractie CDA
Besluit
Het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht en de RIB Wensen en bedenkingen op het 
initiatiefvoorstel zijn op verzoek van het CDA aan de oordeelsvormende bespreking van de 
Uitgangspuntennotitie Mobiliteitsplan 2040 toegevoegd. Vanwege tijdgebrek kon de 
oordeelsvormende bespreking niet worden afgerond. De bespreking wordt op 3 oktober om 22.30 
uur voortgezet met de 1e termijn van het college.

3) Raadsinformatiebrief over Wensen en bedenkingen op Initiatiefvoorstel 230314/Br2: 
'Fijn fietsen in Dordrecht' - Raadsinformatiebrief
Besluit
Het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht en de RIB Wensen en bedenkingen op het 
initiatiefvoorstel zijn op verzoek van het CDA aan de oordeelsvormende bespreking van de 
Uitgangspuntennotitie Mobiliteitsplan 2040 toegevoegd. Vanwege tijdgebrek kon de 
oordeelsvormende bespreking niet worden afgerond. De bespreking wordt op 3 oktober om 22.30 
uur voortgezet met de 1e termijn van het college.

4) Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Lawaaiflitsers
Besluit
Robert Kraak, adviseur verkeer bij de gemeente, geeft via een presentatie een toelichting op de 
verschillende mogelijke maatregelen en de landelijke actualiteit. Uit de vragen en reacties van de 
commissie komt naar voren dat het belangrijkste voor nu is met lawaaimeters inzicht te krijgen in 
waar veel lawaai wordt ervaren. Liever geen displays, die kunnen mensen juist uitdagen veel lawaai 
te maken. Daarnaast wordt de oproep gedaan input van inwoners ook te gebruiken om te
inventariseren op welke plekken er problemen worden ervaren. Vraag is ook om te kijken naar een 
breed palet aan oplossingen, zoals ook de APV en de handhaving op snelheid en getunede auto's die 



niet aan de regels voldoen. Wethouders Van der Linden (verkeer) en Merx (handhaving) geven aan 
informatie nodig te hebben over waar de grootste pakkansen zijn. Hier kunnen lawaaimeters bij 
helpen. Zij gaan volgend jaar met de politie aan de slag met handhaving. Inwoners moeten vooral 
ook melding maken bij de gemeente via FiXi. Er is breed draagvlak bij de commissie voor een 
raadsvoorstel over de aanschaf en inzet van lawaaimeters. Wethouder Van der Linden gaat een 
raadsvoorstel voorbereiden.
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